

實時報價服務申請

SUBSCRIPTION OF REAL TIME QUOTE SERVICE

致：浦銀國際證券有限公司（「浦銀國際」）
 To: SPDB International Securities Limited ("SPDBI")
 香港灣仔軒尼詩道1號浦發銀行大廈33樓
 33/F, SPD Bank Tower, One Hennessy, 1 Hennessy Road, Hong Kong

Website www.spdbi.com
 Email CS@spdbi.com

賬戶名稱 Account Name:	賬戶號碼 Account No.: 生效日期 Effective Date:
-----------------------	---


本人 / 吾等（「申請人」）現申請/要求取消下述之實時報價服務：
 I/We (the "Applicant") hereby write to apply for/cancel the real time quote service as follows:

實時報價服務供應商 Real Time Quote Service Vendor		地區 Area	每月服務費用 Monthly Service Fee	申請 Apply	取消 Cancel
手機用戶端 (港股) Mobile App (HK Securities)	深圳市財富趨勢科技股份有限公司 Shenzhen Fortune Trend Tech Co., Ltd	國內 Mainland China	HK\$20 /月month	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
	深圳市財富趨勢科技股份有限公司 Shenzhen Fortune Trend Tech Co., Ltd	其他地區 Other Regions	HK\$280 /月month	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
PC端 (港股) PC version (HK Securities)	深圳市財富趨勢科技股份有限公司 Shenzhen Fortune Trend Tech Co., Ltd	國內 Mainland China	HK\$165 /月month	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
	深圳市財富趨勢科技股份有限公司 Shenzhen Fortune Trend Tech Co., Ltd	其他地區 Other Regions	HK\$280 /月month	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

條款及細則 Terms and Conditions

- 本服務所提供之市場價格資料是由浦銀國際選擇的資訊供應商提供。浦銀國際及/或其資訊供應商並不保證該等資料的準確性，可靠性，完整性，及時性或正確性，亦不會承擔因本服務而引起、導致或與其相關的(包括資料的不準確與不完整)而令申請人蒙受之任何損失的責任。
 The market prices provided under this service are provided by information providers selected by SPDBI. SPDBI and/or the information providers do not guarantee the accuracy, reliability, completeness, timeliness or correctness of such information, and shall not be responsible for any losses suffered by the Applicant arising from, resulting from or related to this service, including inaccuracy and incompleteness of the information.
- 本實時報價服務並不構成任何投資邀約。
 This real time quote service does not constitute any invitation to invest.
- 服務申請及取消安排：申請或取消服務指示必須為書面形式。
 Arrangement for Application for and Cancellation of the Service: Application or cancellation instruction must be in writing.
- 收費以曆月計算，取消服務應於下個月生效。任何每月服務費用一經收取不予退還。
 Charges are calculated on a calendar month basis. Cancellation of the service shall be effective on the next month, and any monthly service fee paid is non-refundable.
- 每月服務費用須於每月的第一日從上述證券賬戶中預先扣除。
 The monthly service fee shall be deducted from the abovestated securities account in advance on the first day of each month.
- 申請人必須確保其證券賬戶中在支付日有足夠的金額。若每月服務費用未能成功從上述證券賬戶中扣取，浦銀國際有權終止服務而毋須先行通知。必須提交新的申請並獲得浦銀國際的批准才能恢復服務。
 The Applicant shall ensure that there are sufficient funds in the securities account on the pay day. SPDBI may terminate the service without prior notice if the monthly service fee cannot be debited successfully from the abovestated securities account. A new application has to be submitted and approved by SPDBI to resume the service.
- 浦銀國際保留其所有權利，包括修改本條款及細則之權利及修改上述服務計劃及應收費用之權利。
 SPDBI reserves all its rights, including the right to amend these Terms and Conditions and the right to change the service plans stated above and charges payable.

本人/吾等特此確認本人/吾等已閱讀及瞭解，並同意接受本實時報價服務申請/取消表格中所載之條款及細則所約束。本人/吾等亦同意授權浦銀國際在每月的第一日預先在上列證券賬戶中扣除每月服務費用。
 I/We hereby acknowledge that I/we have read and understood the Terms and Conditions set out in this Application/Cancellation of Real Time Quote Service Form, and agree to be bound by them. I/We also agree to authorise SPDBI to charge the monthly service fee from the above stated securities account in advance on the first day of each month.

客戶簽署 Client Signature(s) <div style="text-align: center; height: 40px;">  </div> 姓名 (正楷) Name (in block letters): (請用已提供之簽署式樣 Please use the specimen signature provided)	日期 Date:
---	----------

本公司專用 For Office Use Only			
Signature Verified by 簽署核證人	Input by 經辦人	Approved by 審批人	Checked by 校對人
Name姓名:	Name姓名:	Name姓名:	Name姓名:
Date日期:	Date日期:	Date日期:	Date日期: